

# MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY  
MORNING

All communications relative to the Municipal  
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN  
CITY HALL  
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin  
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL  
HOTEL DE VILLE  
MONTREAL

## DELIBERATIONS

### BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 28 janvier 1915, p.m.

Son Honneur le Maire, Président; MM. les Commissaires Ainey, Côté.

1.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que les minutes soient approuvées.

M. le Commissaire McDonald prend son siège.

2.—M. l'Architecte Payette soumet les plans et devis pour la construction de la Bibliothèque Municipale.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De déposer sur la table pour considération, jusqu'à la semaine prochaine, et dans l'intervalle de donner instructions à l'Architecte d'amender les devis de façon à ce que la "Maison Snead & Co. Iron Works Ltd." n'y soit pas mentionnée, et qu'il n'y soit fait mention d'aucune fabrique, ni brevet en particulier.

3.—Soumise une communication de l'Avocat en Chef de la Ville, au sujet de l'annexion de Maisonneuve.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De déposer sur la table, pour considération ultérieure.

4.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en charge du transport en réponse à une résolution du Bureau des Commissaires, en date du 18 janvier 1915, concernant la question des tramways.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recevoir ledit rapport et de le déposer au dossier.

5.—(25084) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, au sujet de la réclamation de la "Montreal Light, Heat & Power Co.", en rapport avec son tuyau de deux pouces, sur le côté ouest du square Richmond.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

### BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 28th January 1915, p.m.

His Worship the Mayor in the Chair, and Messrs. Ainey and Côté.

1.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the minutes be confirmed.

Commissioner McDonald took his seat.

2.—Mr. Payette, architect, submitted the plans and specifications for the erection of a Municipal Library.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the same be laid on the table for consideration until next week, and, in the meantime, that instructions be given to the Architect to amend the specifications so that no mention of the firm Snead & Co. Iron Works Ltd., or of any manufacture or special patent be made therein.

3.—Submitted a communication from the Chief City Attorney anent the annexation of Maisonneuve.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be laid on the table for further consideration.

4.—Submitted a report from the Engineer in charge of transportation, in reply to a resolution adopted by the Board on the 18th January 1915, concerning the Tramway question.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said report be received and filed of record.

5.—(25084) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, anent the claim of the Montreal Light, Heat & Power Co., in connection with their two inch pipe on the west side of Richmond Square.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was